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Hei
Veldig positivt at det nærmer seg en løsning og jeg er fortsatt positiv til gjensidig dialog, som jeg har 
vært fra dag en. Har noen merknader til skilt leverandørens merknader til min etterlysning av lystekniske 
data:
- Hva er standard lysstyrke fra et reklameskilt?
- Hvorfor oppgis ikke slike verdier som er grunnleggende for å vurdere saken?
- Hvem har utformet kravene for "standard belysning" og hvor finner jeg de? Er det en NS? Har pt ikke 
funnet noe via nettsøk.
- De verdiene jeg har beskrevet er høyst relevant og er ingen "estimater som er langt fra de faktiske", 
men enkel påvisning av forskjell i lysutbytte på ulike LED.
- Dette blir fra leverandøren generelt og intetsigende forsøk på avvisning av faktiske verdier jeg har 
påvist, uten å oppgi hva som er levert.
- Lysstrømmen fra et skilt er enkelt å måle!
Når et enkelt reklameskilt lyser opp stuen vår 400 m unna, sier det seg selv at lysmengden er langt ut 
over behovet for å vise hvor XL holder til i Mjåtveit Næringspark.
Da saken er så  nært en positiv løsning, så bør vel Alver kommune fortsatt føre saken slik du selv ville.
Vennlig hilsen
Geir Handeland
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